
 
 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk förening för allmänmedicin, 
videomöte via Zoom 2021-12-06 kl 20.00-21.15 
 
Närvarande 
Magnus Isacson (MI), ordförande 
Annika Larsson (AL), vice ordförande 
Gösta Eliasson (GE), facklig sekreterare 
Andreas Stomby (AS), vetenskaplig sekreterare 
Panteha Hatefi (PH), kassör  
Lisa Sallmén (LS), ledamot  
Andreas Thörneby (AT), ledamot 
Heléne Swärd (HS), kansliet 
 
Frånvarande 
Anna Elmerfeldt Wallinder (AEW), ledamot 
 
Adjungerad 
Heléne Swärd 
 

§ 214 Mötet öppnades. 
 

§ 215 Dagordningen fastställdes. 
 

§ 216 Föregående att-göra-lista gicks igenom och lades till handlingarna. 
 

§ 217 Ekonomi 
PH gick igenom budget och utfall till dags dato. 
 

§ 218 Kompetensvärderingsrådet 
Styrelsen beslutade öka anställningsgraden för Katarina Boltenstern till 15 tim/vecka. Den 
nya anställningsgraden ska gälla fr o m 1 januari 2022 t o m 31 januari 2023. HS formulerar 
nytt avtal. 
 

§ 219 Mitt-i-ST 
Styrelsen beslutade ansöka om varumärkesskydd för ”Mitt-i-ST”. HS skriver ansökan. 
 

§ 220 Externa kontakter 
Enligt uppgift från Josabeth Hultberg, SFAM Östergötland kommer SKR att låta 
konsultföretagen Leading Health Care och Lumells utvärdera regionernas nationella system 
för kunskapsstyrning. Styrelsen avser inte att vidta några aktiva åtgärder med anledning av 
detta. 
 

§ 221 SFAM.Q 
E-postbeslut: Överskott från kvalitetsdag 2019 kan disponeras under 2021–2022. 
 
 



§ 222 Övriga frågor 

- Kurserbjudande. Erbjudande om allmänmedicinsk kurs (RAMBO) har inkommit till 
styrelsen. Erbjudandet vidarebefordras till fortbildningsrådet. Rådet bör även avge 
synpunkter på likande kurserbjudanden. 

- AL rapporterade från ”Tänkargruppens” möte. 
 
MI rapporterade om: 

- Dsk-föreningen, som inkommit med förfrågan till SFAM och DLF om en gemensam 
aktivitet i Almedalen. Styrelsen är positiv till samverkan. 

- RA-förbudet, där information givits om fördelarna med ett system med fasta läkare. 

- SFAM:s och DLF:s gemensamma dokument om fast läkare, som behöver uppdateras då 
nya studier tillkommit 

 
§ 223 Nästa möte 

20 december 2021. 
 

§ 224 Mötet avslutades 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 

 

 

Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Gösta Eliasson    Magnus Isacson 
Facklig sekreterare   Ordförande 


